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Protokollsanteckning (SD) ärende 7 Reglering av infartsparkering på 
kvartersmark 
Trängseln på Huddinges infartsparkeringar behöver åtgärdas. Avgiftsfria infartsparkeringar har lett till 
att parkeringarna i princip har blivit fullbelagda under dagtid med klagomål från pendlare som följd. 

Av kommunens diskussioner med Region Stockholm framgår att en lösning kan finnas på plats under 
andra halvan av 2023 som innebär att infartsparkeringarna fortsatt kan vara avgiftsfria för pendlare 
med månadskort. 

Sverigedemokraterna anser att det är viktigt att det inte blir en ryckighet vid beslut om att införa 
avgift på parkeringarna, att det på kort tid går från fri parkering till avgiftsbelagd parkering till fri 
parkering för dem med månadskort. Det riskerar att leda till att färre pendlare väljer att nyttja 
infartsparkeringarna och kollektivtrafiken. 

Om det visar sig att Regionens system kan vara på plats under hösten 2023 kommer 
Sverigedemokraterna i kommunfullmäktige yrka på att ärendet bordläggs eller återremitteras för att 
undvika en ryckighet när det kommer till avgifter för infartsparkeringarna. 
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